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ZÁPIS
 

z 5. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 28.5.2002
 
Přítomno dle prezenční listiny: 14
 
Akademický senát v úvodu zasedání schválil program jednání:
 

1. Aktualizace dlouhodobého záměru VŠCHT Praha pro rok 2003
2. Různé
 
 

Ad 1)
Pan rektor komentoval aktualizaci dlouhodobého záměru VŠCHT Praha pro rok 2003, která je rozdělena podle

těchto oblastí činnosti:

·      vzdělávání
·      výzkum a vývoj
·      informační technologie
·      mezinárodní spolupráce ve vzdělávání
·      ubytovací a stravovací zařízení, péče o studenty
·       investice

 

Podrobněji se věnoval reprodukci majetku – MŠMT alokuje pro VŠCHT asi 409 mil. Kč na období 2003 až 2007,
škola na nejbližší dobu nárokuje především finanční prostředky na obnovu přístrojového vybavení a v dalších létech
pak na obnovu budov.

V následující diskusi upozornila RNDr. Janovská, že počty studentů klesají a bude obtížné udržovat počet
studentů přijímaných do 1. ročníku, jak si vedení školy předsevzalo. Doc. Flemr to dokumentoval statistickými údaji
(v roce 1997 bylo v ČR 177 000 devatenáctiletých, v roce 2002 jen 134 000 a klesající trend bude pokračovat).

Doc. Maryška se dotázal, jaká je představa vedení školy o personální politice, neboť věkový průměr
pedagogického sboru se zvyšuje. Pan rektor odpověděl, že se mj. pracuje na úpravě kriterií pro získaní titulů doc. a
prof. tak, aby je při zachování vysoké odborné úrovně mohli splnit i mladší pracovníci (např. počty publikací lze
vyvážit řešením grantů, výukou v cizině, průmyslovými realizacemi apod.). Potřebu zohlednit vedle počtu publikací
i jiné aktivity podpořila doc. Valentová, která dále uvedla, že v předloženém materiálu postrádá termín dokončení
systemizace. Podle jejího názoru je právě probíhající příprava restrukturalizace studia vhodnou příležitostí k uvedení
systemizace do praxe. Pan rektor odpověděl, že systemizací se zabývá on i páni děkani, avšak zatím nebyl stanoven
termín jejího dokončení.

V další diskusi pan rektor zodpověděl dotaz Ing. Hrona, týkající se pronajímání místností ke komerčním účelům.
Ing. Hron rovněž upozornil, že bude třeba řešit situaci, kdy po dobudování počítačové sítě a dokončení rekonstrukcí i
na koleji Volha nebudou mít studenti možnost zvolit si levnější ubytování.

Po diskusi akademícký senát schválil (14-0-0) předložený návrh "Aktualizace dlouhodobého záměru VŠCHT
Praha pro rok 2003".
 
 
 
                                                 
Ad 2)

2.1.  Akademický senát vzal na vědomí dopis AS FPBT, týkající se přípravy strukturovaného studia. Předseda
pedagogického výboru doc. Flemr navrhnul projednat dopis nejprve ve výboru a potom se jím zabývat v plénu AS
VŠCHT.

2.2.  Doc. Valentová vznesla dotaz na pana rektora, týkající se uzavírání pracovních smluv po dosažení
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důchodového věku. Pan rektor citoval usnesení vedení školy, aby se zaměstnanci, kteří dosáhnou důchodového věku a
poté odpracují další dva roky, byly uzavírány smlouvy na dobu určitou s tím, že o délce pracovní smlouvy s
přihlédnutím k návrhu děkana rozhoduje rektor.

 
 
 

Termín příštího zasedání senátu bude oznámen e-mailem.
 
 
Zapsala: M.Špicarová                                                                                   za správnost: J.Fogl
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